
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2022-02-17 16:43:50

CCIR încurajeaza companiile americane din tehnologia informatiei sa investeasca

în România

Presedintele Camerei de Comert si Industrie a României (CCIR), Mihai Daraban, a discutat, joi, cu o

delegatie formata din oameni de afaceri americani, despre oportunitatea atragerii de investitii straine

directe în România, în special în domeniul energiei si infrastructurii informationale, cu accent pe tehnologia

5G, se mentioneaza într-un comunicat remis de organizatia patronala.

 

Potrivit sursei, delegatia oamenilor de afaceri americani a fost condusa de Brock Pierce, un important antreprenor

american din domeniul tehnologiei si investitiilor digitale.

 

Presedintele CCIR, Mihai Daraban, a subliniat ca digitalizarea ramâne o prioritate pentru oamenii de afaceri din

România.

 

"În contextul economic actual, România are nevoie urgenta sa atraga cât mai multe investitii straine. Astfel,

întâlnirea de azi, cu antreprenorii americani care si-au exprimat dorinta în mod direct de a investi în tara noastra,

este una deosebit de importanta pentru dezvoltarea mediului de afaceri. Pentru CCIR si, implicit, pentru oamenii

de afaceri români digitalizarea ramâne o prioritate, iar faptul ca din discutia de astazi a reiesit ca investitiile

americane tintesc acest domeniu, nu face altceva decât sa ne bucure si sa ne ofere încrederea ca aceste proiecte vor

fi implementate cât mai curând. În SUA exista cea mai mare densitate de multinationale, care ofera investitorilor

un potential urias de a patrunde si pe alte piete, America fiind un hub pentru multe directii economice. Misiunea

CCIR este de a sprijini internationalizarea business-ului românesc si de a ajunge astfel si în etapa de export de

servicii", a declarat Mihai Daraban, citat în comunicat.

 

Antreprenorul american Brock Pierce a apreciat ca România trebuie sa beneficieze de toate tehnologiile inovative

promovate de companiile americane.

 

"Întâlnirea cu reprezentantii Camerei de Comert si Industrie a României, prima din seria de întâlniri cu autoritatile

române, este un reper pentru noi, având în vedere ca sunteti o organizatie reprezentativa pentru mediul de afaceri

românesc, cu excelente relatii cu organizatiile camerale din SUA. Mediul de afaceri din România trebuie sa

beneficieze de absolut toate tehnologiile inovative pe care le promovam pentru a se putea dezvolta cât mai bine si,

totodata, pentru a putea încheia relatii de afaceri cu partenerii care deja beneficiaza de acestea. Dupa întâlnirea de

azi, una deosebit de informativa pentru noi, putem spune ca avem o imagine bine definita a mediului de afaceri din

România si putem, astfel, sa ne facem un plan concret asupra pasilor de implementare a tehnologiilor din

portofoliul nostru", a afirmat Brock Pierce, citat în comunicat.

page 1 / 1


